
 
 

 

Onderwerp: doorbreken van de impasse rond handhaving Tuf Recycling Dongen 

 

Uden, 13 september 2018  

 

Geacht College, 

 

Er commotie ontstaan rondom het verwerken van kunstgrasvelden. Verschillende bedrijven 

maken er een zooitje van. Overheden treden niet of nauwelijks op. Zo ook in Dongen. 

 

Tuf Recycling, gevestigd op Tichelrijt in Dongen, voldoet al jaren niet aan de eisen in de 

vergunning. Ronduit onacceptabel. Ondanks de verschillende malen geconstateerde gebreken 

lijkt de gemeente de situatie niet aan te durven pakken, want: als Tuf failliet gaat zit de 

gemeente met een berg kunstgras en vervuilde grond. Het opruimen daarvan kost bakken met 

geld. Dit is volgens de SP een ronduit onwenselijke en bizarre situatie. Deze impasse in de 

handhaving moet doorbroken worden. 

 

Daarom stelt de fractie van de SP de volgende vragen stellen aan Gedeputeerde Staten: 

 

1. Hoe oordeelt GS over de situatie in Dongen? Neem daarin de feiten mee dat het bedrijf 

al jaren niet voldoet aan vergunningseisen en dat er niet gehandhaafd wordt. 

 

2. Is GS bereidt om samen met gemeente Dongen te onderzoeken hoe de handhaving 

opgepakt kan gaan worden zodat de impasse in de handhaving doorbroken wordt? 

 

Met vriendelijke groeten, 

 

Maarten Everling 

 


